
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
  

 

Dagsorden til møde 

Den 05. oktober 2022 kl. 17.00-19.00 

Stede: Afd. Kæret, Åbjergvej 28.     
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Laila Jürs (Kæret) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm) 

Jan Lykke, næstformand (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Lene Gram Thorsted (Kølholm) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

Vicky Bonde 

Kristine Funch Holdgaard 

Lene Gram Thorsted 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Dagsorden og referat godkendt. 

 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

 

Kæret: 

Pr. 1. november 2022 er der ansat ny lærer 
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 Dagsorden 
 

Kølholm: 

Intet nyt 

 

Orientering fra afdelingerne: 

 

Kæret: 

Der har været afholdt naturfagsuge, som blandt andet bestod af en tur til 

Jægerspris i silende regnvejr for at plukke æbler. Af andre fælles aktiviteter i 

løbet af ugen var der bagte æbler, og æbler der blev presset til saft. 

Fredag før efterårsferien er der som altid skolernes motionsdag, som afholdes 

i Ådalen med efterfølgende frugt og juice til alle.  

Oktober samt november starter årsmøderne og i første omgang er det alle 8. 

+ 9. + 10. klasse.  

 

Kølholm: 

I øjeblikket er der mange fraværende både elever og personaler pga. sygdom, 

og det kan mærkes.  

Som noget nyt er Kølholm også startet op på at afvikle elevkonferencer som et 

længerevarende møde, hvor hele teamet sammen med psykolog og 

pædagogisk leder gennemgå hver enkelt elevs kommende udviklings- og 

læringsplan. 

Traditionen tro er der motionsuge i uge 41, hvor der blandt andet afholdes Le 

man, skak turnering og andre aktiviteter. Ugen munder ud i skolernes 

motionsløb. 

Eleverne taler om og glæder sig til elevrådsmøder. 

 

Begge afdelinger takkede for frugt, kage og slik i forbindelse med lærernes 

dag den 5. oktober. 

 

 

Orientering fra ledelsen: 

 

• Frederikssund kommune budget aftale 

 

Der er indgået en budgetaftale, som forventes endelig godkendt den 12. 

oktober. I aftalen står der blandt andet at der skal spares en million kroner 

ved ensretning af normering på specialskolerne – dog ikke nævnt 

sagsnummer. Men i det oprindelige budgetkatalog stod der besparelse på 

pædagog årsnorm på Kølholm. Før budgettet er godkendt kender vi ikke den 

endelig udmøntning af besparelsen. Hvis det er muligt vil Kølholm kigge på om 

evt. besparelse kan ske pr. 01.08.23, hvor nye klasser og teams alligevel 

dannes.  

 

 

• Påbegyndelse af re-visitation og årsmøder  

 

I løbet af oktober og november afvikler Kærholm årsmøder 
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 Dagsorden 
 

Skolebestyrelsen havde et ønske om hurtigst muligt at få tilsendt evt. datoer til 

afholdelse af årsmøder, når skolens planlægning var færdig.  

 

Skolebestyrelsen har svaret tilbage til forældre vedr. henvendelse om 

magtanvendelse og svaret er taget til efterretning. 

 

Vedr. forældrehenvendelsen om Kølholms 4 lukkeuger i sommerferien afventes 

der svar fra forvaltningen. 

  
Der afholdes skoletopmøde i Frederikssund kommune den 16. November 2022 

kl. 16-20 i Skuldelev hallen, hvor både politikere, skolebestyrelser, ledere, og 

erhverv inviteres. 

 

 

 

Emner til drøftelse/beslutning: 
 

Sag nr. 3  Skole-hjemsamarbejdet 

Drøftelse af skole-hjemsamarbejdet og evt. principper. 

Det vi har beskrevet om skole-hjemsamarbejdet er formuleret i 2019 i 

Pædagogisk grundlag, s. 9. Link 

 

Punkt 3 + 4 slås sammen 

 

Sag nr. 4  Meddelelsesbog 

Der er i Folketinget lavet en aftale om at elevplaner skal erstattes af noget der 

kaldes Meddelelsesbog. Der er lagt op til at skolerne skal finde den form der 

passer den enkelte skole bedst. I vejledningen er der skrevet at der skal være 

et ressourcesyn på eleverne. Faktisk bruges der et citat som vi Kærholm har 

som en af sine værdier: Børn gør det rigtige hvis de kan (i vejledningen: Børn 

gør det godt hvis de kan).  

https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-

bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/meddelelser-mellem-

skole-og-hjem-samt-upv 

 

Center for Børn og Skole udarbejder nogle spørgsmål til en indledende dialog i 

skolebestyrelserne (fremsendes). 

 

Der blev drøftet hvad det gode forældresamarbejde er. 

Hvad er målsætningen for skole/hjem samarbejdet, ugeplaner – hvad er 

forventningsniveauet og er der et fælles minimum? 

Er der en fælles manual for overlevering af elever fra en klasse til en anden, 

således at tidligere aftaler er kendt af nye personaler. 

  

Der blev også drøftet om principperne for skole/hjem samarbejdet, som det er 

formuleret i det pædagogiske grundlag, skal uddybes og gennemarbejdes så 

det mere præcist beskriver hvad man kan forvente i samarbejdet.  

https://kaerholm.aula.dk/sites/kaerholm.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/K%C3%A6rholms%20p%C3%A6dagogiske%20grundlag%202019.pdf
https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/meddelelser-mellem-skole-og-hjem-samt-upv
https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/meddelelser-mellem-skole-og-hjem-samt-upv
https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/meddelelser-mellem-skole-og-hjem-samt-upv
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 Dagsorden 
 

Skolebestyrelsen vil arbejde videre med det. 

 

 

 

Sag nr. 5  Buskørsel – Frederikssund Handibusser 

Drøftelse af henvendelse til kørselsafdelingen i Frederikssund ang. at få 

udarbejdet en beskrivelse til forældre med nødvendige informationer når ens 

barn er visiteret til kørsel. Hvilke informationer har man brug for? 

 

Dette punkt udskydes til næste gang. 

 

Jan Lykke er allerede i kontakt med Movia vdr. retningslinjer. Bestyrelsen 

afventer i først omgang om der kommer noget brugbart ud af den 

henvendelse. Ellers vil Jan gerne formulerer et udkast, som sendes til 

gennemsyn hos resten af bestyrelsen inden det sendes til Vej & Trafik. 

   

 

Sag nr. 6  Henvendelser 

Sag nr. 7  Evt.  

  

  

  

Datoer til kommende bestyrelsesmøder: 

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00-19.00 

Onsdag den 5. oktober 

Onsdag den 7. december 

Onsdag den 25. januar 2023 

Onsdag den 29. marts 2023 

Onsdag den 31. maj 2023 


